

DR. JAMES A. STEWART JR. SCHOLARSHIP

Thanks to a generous endowment donation from an anonymous supporter, the captioned Scholarship in honour of Dr. James A. Stewart Jr. has been established. Dr. Stewart taught in the Department of History from 1983 to 2007. This is a gift donated by a supporter who would like to recognize Dr. Stewart's success in teaching and mentoring.

Starting from the 2021/2022 academic year, this merit-based and need-based award will be given to one of the top ten year-2 History students, according to CGPA in Semester 2. The awardee should not hold any other department-based scholarship in the same semester. Under special circumstances, the Head of Department may make discretionary decision. The value of the award depends on the interest income generated from the endowment, and will vary from year to year.

JAMES A. STEWART JR. 老師獎學金

承蒙一位匿名贊助人慷慨捐資，上述獎項業已設立。是項獎學金之誕生，旨在向1983至2007年任教於系內的James A. Stewart Jr.老師致敬，表揚他的教學成就。

由2021/2022學年起，這個獎項將會每年頒發給一名以首十名最佳成績（以CGPA計算）完成歷史系二年級下學期課程的學生，經濟需要亦可作為考慮條件之一。得獎者不得在同一學期持有由歷史系頒發的其他獎學金。如遇特殊情況，得獎者將由系主任酌情決定。此獎項的金額每年不同，視乎基金收入而定。